

**JUSTICE AND LEGAL
AFFAIRS**

11:00.....269 W.B.

Order of the day: Main Estimates 1983-84: Vote 1—Administration Program, Votes 5 and 10—Correctional Service Program, and Vote 15—National Parole Board under SOLICITOR GENERAL

Appearing: The Honourable Robert P. Kaplan, Solicitor General of Canada

JUSTICE ET QUESTIONS JURIDIQUES

11:00.....269 É.O.

Ordre du jour: Budget des dépenses 1983-1984: crédit 1—Programme d'administration, crédits 5 et 10—Programme du service correctionnel, et crédit 15—Commission nationale des libérations conditionnelles sous la rubrique SOLLICITEUR GÉNÉRAL

Comparaît: L'honorable Robert P. Kaplan, solliciteur général du Canada

PUBLIC ACCOUNTS

11:00.....371 W.B.

Order of the day: Report of the Auditor General of Canada to the House of Commons for the fiscal year ended March 31, 1982—Chapter 2—Accountability of Crown-owned Corporations

Witnesses:

- Mr. Kenneth M. Dye, Auditor General of Canada
- Mr. René J. Marin, Chairman of the Board of Directors, Canada Post Corporation;
- Mr. Michael Warren, President and Chief Executive Officer, Canada Post Corporation.

COMPTES PUBLICS

11:00.....371 É.O.

Ordre du jour: Rapport du Vérificateur général du Canada à la Chambre des communes pour l'année financière terminée le 31 mars 1982—Chapitre 2—Obligation de rendre compte des sociétés propriété de la Couronne

Témoins:

- M. Kenneth M. Dye, Vérificateur général du Canada
- M. René J. Marin, président du conseil d'administration, Société canadienne des postes;
- M. Michael Warren, président et directeur-général, Société canadienne des postes.

NORTHERN PIPELINES

11:00.....208 W.B.

Order of the day: Permanent Order of Reference respecting Standing Orders 69(1) (t) of the House of Commons

Appearing: Hon. Bud Olson, Minister responsible for the Northern Pipeline Agency

Witnesses: Officials from the Northern Pipeline Agency

PIPELINES DU NORD

11:00.....208 É.O.

Ordre du jour: Ordre de renvoi permanent concernant l'article 69(1) t) du Règlement de la Chambre des communes

Comparaît: L'hon. Bud Olson, ministre responsable de l'Administration du pipe-line du Nord

Témoins: Hauts fonctionnaires de l'Administration du pipe-line du Nord

**SUB-COMMITTEE ON
COMPUTER CRIME
(JUSTICE AND LEGAL
AFFAIRS)**

15:00.....208 W.B.

Order of the day: Matters pertaining to the Order of Reference.

**SOUS COMITÉ SUR
LES INFRACTIONS CONTRE LES DROITS
DE PROPRIÉTÉ RELATIFS AUX ORDINATEURS
(JUSTICE ET QUESTIONS JURIDIQUES)**

15:00.....208 É.O.

Ordre du jour: Questions relatives à l'Ordre de renvoi.